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Geachte raadsleden,

Met elke dag die verstrijkt komen de verkiezingen voor de gemeenteraad dichterbij. Aan het begin van deze 
raadsperiode, meer dan drie en een half jaar geleden, ben ik voor het eerste in gesprek gegaan met wethouder van 
Beurden over mijn wens om kleinschalig te wonen. Zo vlak voor de verkiezingen kan ik niet anders stellen dan dat ik 
de wanhoop nabij ben en dat ik zeer teleurgesteld ben in zowel het college als de raad.

In 2019 heeft de gemeente Leusden de kernwaarden van Samenleving Voorop vastgesteld. Samengevat omvatten 
deze kernwaarde: vertrouwen, verantwoordelijkheid, partnerschap, maatwerk, inleven in de behoefte van inwoners, 
ruimte om te pionieren, innovatie en vernieuwing. In lijn met deze kernwaarden heb ik veelvuldig te horen gekregen 
dat men zich politiek wilde inzetten om mijn burgerinitiatief een stap verder te brengen. Na drie en een halfjaar moet 
ik echter constateren dat de daad beperkt bij het woord wordt gevoegd. De laatste vier jaar laten niet alleen zien dat 
de herontwikkeling van de Leus geen prioriteit heeft maar ook dat de gemeente niet in staat blijkt om een 
burgerinitiatief perspectief te bieden zodat zij haar eigen plannen kan doorontwikkelen. Daarnaast zijn er meermaals 
verwachtingen geschept die niet zijn nagekomen, welke door een de nieuwe wethouder worden afgedaan als slechte 
communicatie.

In een dergelijke situatie ben ik van u als raadsleden afhankelijk om het college bij te sturen. In de afgelopen jaren 
ben ik veelvuldig bij uw fractie vergaderingen aangesloten om mijn verhaal te doen. Deze gesprekken en de signalen 
die ik daarin heb afgegeven zijn voor geen van u echter aanleiding geweest om proactief het college te controleren 
en uw zo vorm te geven aan uw controlerende taak. Geen van u vond het blijkbaar belangrijk genoeg om naar 
aanleiding van onze gesprekken openlijk zijn of haar democratische bevoegdheden in te zetten. Dit maakt mij pijnlijk 
duidelijk dat burgerinitiatief vooral met woorden wordt beleden. Wat in schril contrast staat met de kernwaarde van 
Samenleving Voorop en het idee achter de Omgevingswet.

Ondanks dit alles had ik mijn hoop nog enigszins gevestigd op de belofte van wethouder van der Vegte. Zij stelde in 
oktober 2021 dat er in december 2021 of januari 2021 duidelijkheid zou worden geboden over de selectieprocedure 
voor de Leus. Tot op heden is hier echter geen besluit over genomen nog ben ik geïnformeerd over de vertraging. 
Daarmee is op de eerste plaats opnieuw een belofte gebroken. Daarnaast lijkt het er sterk op dat het besluit over de 
verkiezingen wordt heen getild terwijl de wethouder met klem had aangegeven dat dit niet zou gebeuren.

Op deze wijze wringt de gemeente langzaam het leven uit een welwillend, constructief en geduldig burgerinitiatief. 
De knagende onzekerheid en frustratie over hoe het proces loopt maken dat ik langzamerhand de wanhoop nabij 
ben. Dit doet mij en mijn medestanders dan ook twijfelen over het voorzetten van dit project. Te meer wanneer wij 
de reeds gedane concessies in ons achterhoofd meenemen. Wij hopen echter dat het proces rond de Leus tot een 
reflectie leidt zodat dit proces op een goede manier kan worden voortgezet en toekomstige burgerinitiatieven dit lot 
blijft bespaart. Wij vragen u er dan ook actiever toe te zien op het vervolgproces rond de Leus en in bredere zin te 
evalueren hoe de gemeente omgaat met burgerinitiatief.
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